
Commissie burgers en samenleving

Rondvraag Gepersonaliseerd onderwijs op afstand IVIO school.

Ieder schoolsysteem kent uitvallers en leerlingen met een extra uitdaging; leerlingen met ADHD PDD-
nos, ADD, Asperger of een ander autistisch spectrum en zelfs dyslexie en hoogbegaafden. Niet allen 
hebben gespecialiseerd hulp nodig maar kunnen zij wel heel goed cognitief functioneren op VMBO 
HAVO en VWO niveau. Iedere onderwijsinstelling hebben rechtswege een zorgplicht en dienen 
passend onderwijs aan te bieden. Het passend onderwijs is voor een groter wordende groep 
leerlingen niet geschikt vanwege het opleidingsniveau en een beperkt takenpakket waardoor deze 
leerlingen zich niet ten volle op passend onderwijs kunnen ontwikkelen. Vanwege externe prikkels 
kunnen deze leerlingen niet functioneren op een gewoon regulier onderwijs en zelfs passend 
onderwijs en hebben zij een eigen tempo en plaats van leren nodig om tot resultaten te komen. IVIO 
onderwijs wordt al in 40 verschillende gemeenten gegeven en wordt ook wel onderwijs op afstand 
genoemd. Het is onderdeel van de wereldschool. Leerlingen mogen leren van de plaats waar men 
zich het beste voelt en dat kan dus ook thuis zijn en hoeft niet noodzakelijkerwijs op een locatie te 
zijn. Eveneens bepaalt men zelf wanneer men begint ( dus hoeft niet in September te zijn). Voor 
velen is het reizen ook zeer stressvol. Daarom heeft AVA de volgende vragen aan de wethouder: 

1. Is de wethouder bekend met het IVIO onderwijssysteem?
2. Is de wethouder bereid in gesprek te gaan met een aantal ouders van deze kinderen en met 

de scholen in Amstelveen?
3. Volgens onze informatie zijn er ruim 139 kinderen die structureel niet naar school gaan en/of 

verschrikkelijk moeite hebben met het naar school gaan en tussen wal en het schip gekomen 
zijn. Daarbij hebben wij de vraag of de wethouder specifiek bekend is met deze groep 
“bijzondere”  leerlingen die cognitief goed onderwijs kunnen volgen en vanwege 
diagnostische redenen niet thuishoren bij het passend onderwijs. 

4. Is de wethouder bereid om verder onderzoek te doen naar het IVIO onderwijsconcept en wil 
de wethouder ons zo spoedig mogelijk maar uiterlijk na het reces ons op de hoogte brengen 
van zijn bevindingen en de gevoerde gesprekken met scholen, ouders en 
vertegenwoordigers? 
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